
Datum konania:
Začiatok rokovania:
Miesto rokovania:
Rokovanie OcZ:
Přítomní:

Zápisnica zo zasadnutía OBECNÉHO ZASTUPITEESTVA
konaného dna 23. 09. 2022 o 16:00 hod. v obradnej miestnosti OcU v Kapušanoch

KY-201/2022/OcU-ó
23.09.2022
16:00 hod.
obřadná miestnosť OcU Kapušany
5/2022
RNDr. Slávka Guteková, starostka obce
Ing. Peter Palovič, zástupca starostky obce
Ing. Miroslav Bohatá
Ing. Eudmila Hamarová, PhD.
Ing. Andrea Havrillová
Ing. Milan Maňkoš - ospravedlnil sa
Radoslav Namešpetra
RNDr. Pavol Petrovský- ospravedlnil sa
Mgr. Lenka Smetanková
Ing. Igor Revay
Ing. Ján Tirpák - hlavný kontrolor obce
PaedDr. Marcela Kertysová, riaditel'ka ZS s MS Kapušany,
odchod 17:20 hod.
Mgr. Eduard Skone, zástupca riaditel'ky ZS s MS Kapušany,
odchod 17:20 hod.
Maria Luterančíková, zástupkyňa pře MS,
odchod 17:20 hod.
Mgr. Magdaléna Vercimáková, zapisovatel'ka

Na úvod rokovania přítomní 7 poslanci OcZ. Obecné zastupiteFstvoje uznášaniaschopné.

Zveřejněný program:
l. Otvorenie
2. Vol'ba komisií /návrhová, určenie overovatel'ov zápisnice/

Předkládá: RNDr. Slávka Guteková, starostka obce
3. Schválenie zveřejněného programu

Předkládá: RNDr. Slávka Guteková, starostka obce
4. Kontrola plnenia uznesení zo zasadnutía OcZ zo dna 30. 06.2022

Předkládá: RNDr. Slávka Guteková, starostka obce
5. Rozpočtové opatřeme c. 2 /2022 ZS s MS Kapušany

Předkládá: Ing. Miriam Jakšová, ekonomické oddelenie ZS s MS Kapušany
6. Rozpočtové opatrenie č. 4 /2022 obce Kapušany

Předkládá: Ing. Božena Marcinová, referát ekonomiky, evidencie majetku,
personalistiky

7. Správa o výchovno - vzdelávacej činnosti, jej výsledkách a podmienkach školy
a školských zariadení ZS s MS Kapušany v sk. roku 2021/2022
Předkládá: PaedDr. Marcela Kertysová, riaditel'ka ZŠ s MS Kapušany

8. Zmluva o budúcej kúpnej zmluve, stavba: Výstavba kruhovej křižovatky na cestě
11/545 Kapušany
Předkládá: Mgr. Maria Máj irská, referát strategického rozvoj a

9. Preberací protokol o zverení nehnutePného majetku obce Kapušany do správy ZŠ
s IMS Kapušany - workoutové ihrisko
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Předkládá: RNDr. Slávka Guteková, starostka obce
10. VZN č.4/2022 kterým sa vyhlašuje Závazná časť Uzemného plánu obce Kapušany,

Změny a doplňky c.5/2022
Předkládá: Mgr. Maria Máj irská, referát strategického rozvoj a

11. Schválenie UPN-0 Kapušany, Změny a doplňky c.5/2022
Předkládá: Mgr. Maria Máj irská, referát strategického rozvoj a

12. Udelenie Ocenenia obce in memoriam
Předkládá: RNDr. Slávka Guteková, starostka obce

13. Ziadosti
a) Žiadosť o predÍženie platnosti nájomnej zmluvy v BNŠ

Předkládá: Bc. Iveta Vojteková, referát sociálnej práce
b) Ziadosť o predlženie platnosti nájomnej zmluvy v 18 b.j.

Předkládá: Bc. Iveta Vojteková, referát sociálnej práce
c) Ziadosti o pridelenie bytu v 6 b.j.

Předkládá: Bc. Iveta Vojteková, referát sociálnej práce
d) Ziadosť o odpustenie nájmu v zdravotnom středisku

Předkládá: RNDr. Slávka Guteková, starostka obce
e) Ziadosť o zabezpečenie výstavby veřejného osvetlenia

Předkládá: RNDr. Slávka Guteková, starostka obce
f) Žiadosť o mimoriadny fínančný príspevok pře FS Kapušančan

Předkládá: RNDr. Slávka Guteková, starostka obce
g) Ziadosť o dotáciu z rozpočtu obce Kapušany

Předkládá: OŠK Kapušany
h) Ziadosť o finančný príspevok na prevádzku poskytovanej sociálnej služby

neveřejnému poskytovatel'ovi - Sociálny dóm ANTIC n.o.,
Předkládá: Bc. Iveta Voj tekavá, referát sociálnej práce

ch) Ziadosť neveřejného poskytovatel'a sociálnej služby o finančný príspevok na
prevádzku poskytovanej sociálnej služby - WeBelka, n.o

Předkládá: Bc. Iveta Vojteková, referát sociálně] práce
14. Rózne
15. Závěr

K bodu l Otvorenie

Pani starostka přivítala všetkých přítomných poslancov a hl. kontrolora obce na rokovaní OcZ.
Konstatovala, že na úvod rokovania je přítomných 7 poslancov, OcZ je uznášaniaschopné.
Dvaja poslanci (p. Maňkoš, p. Petrovský) sa vopred ospravedlnili arokovania OcZ sa
nezúčastnia. Starostka obce přivítala na rokovaní PaedDr. Marcelu Kertysovú, riaditel'ku ZŠ
s MS Kapušany, Mgr. Eduarda Skonca, zástupců riaditel'ky ZŠ s MS Kapušany a Mariu
Luterančíkovú, zástupkyňu pre MS.

K bodu 2 Voťba komisií /návrhová, určenie overovateťov zápisnice
Předkládá: RNDr. Slávka Guteková, starostka obce

Do návrhovej komisie p. starostka navrhla: Ing. Andreu Havrillovú, za overovatel'ov zápisnice:
Ing. Petra Paloviča a Ing. Igora Revaya. Poslanci pristúpili k hlasovaniu.

• Uznesenie č. 88/2022
Obecné zastupitel'stvo v Kapušanoch
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schvaluje návrhovú komisiu:

určuje za overovatel'ov zápisnice:

Hlasovanie poslancov:
ZA: 7 PROTI: O

Ing. Andrea Havrillová

Ing. Peter Palovič
Ing. Igor Revay

ZDRŽAL SA: O

K bodu 3 Schválenie zveřejněného prosramu
Předkládá: RNDr. Slávka Guteková, starostka obce

Starostka obce přítomných informovala, že v programe dojde k 2 změnám:
l. Bod 5 Rozpočtové opatrenie č. 2 /2022 ZŠ s MS Kapušany bude prerokovaný až za

schválením bodu 6 Rozpočtové opatrenie č. 4 /2022 obce Kapušany.
2. Bod 10 VZN č.4/2022 kterým sa vyhlašuje Závazná časť Uzemného plánu obce

Kapušany, Změny a doplňky č. 5/2 022 bude přesunutý za bod l l Schválenie UPN-0
Kapušany, Změny a doplňky č.5/2022.

Ide o změnu oproti zveřejněnému programu - v 2 případech dochádza k výměně v poradí.
Rokovanie OcZ sa bude riadiť opraveným programom. Přítomní poslanci nepripomienkovali
návrh a pristúpili k hlasovaniu.

• Uznesenie č. 89/2022
Obecné zastupitel'stvo v Kapušanoch schvaluje zveřejněný program rokovania.

Hlasovanie poslancov:
ZA: 7 PROTI: O ZDRŽAL SA: O

• Uznesenie č. 90/2022
Obecné zastupitel'stvo v Kapušanoch schvaluje opravený program rokovania.

Hlasovanie poslancov:
ZA: 7 PROTI: O ZDRŽAL SA: O

Opravený program:
l. Ofrvorenie
2. Vol'ba komisií /návrhová, určenie overovateťov zápisnice/

Předkládá: RNDr. Slávka Guteková, starostka obce
3. Schválenie zveřejněného programu

Předkládá: RNDr. Slávka Guteková, starostka obce
4. Kontrola plnenia uznesení zo zasadnutia OcZ zo dna 30. 06.2022

Předkládá: RNDr. Slávka Guteková, starostka obce
5. Rozpočtové opatrenie č. 4 /2022 obce Kapušany

Předkládá: Ing. Božena Marcinová, referát ekonomiky, evidencie majetku,
personalistiky

6. Rozpočtové opatrenie c. 2 /2022 ZS s MS Kapušany
Předkládá: Ing. Miriam Jakšová, ekonomické oddelenie ZS s MS Kapušany

7. Správa o výchovno - vzdelávacej činností, jej výsledkoch a podmienkach školy
a školských zariadení ZS s MS Kapušany v sk. roku 2021/2022
Předkládá: PaedDr. Marcela Kertysová, riaditeFka ZS s MS Kapušany
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8. Zmluva o budúcej kúpnej zmluve, stavba: Výstavba kruhovej křižovatky na cestě
11/545 Kapušany
Předkládá: Mgr. Maria Máj irská, referát strategického rozvoj a

9. Preberací protokol o zverení nehnutďného majetku obce Kapušany do správy ZS
s MS Kapušany - workoutové ihrisko
Předkládá: RNDr. Slávka Guteková, starostka obce

10. Schválenie UPN-0 Kapušany, Změny a doplňky c.5/2022
Předkládá: Mgr. Maria Máj irská, referát strategického rozvoj a

11. VZN c.4/2022 kterým sa vyhlašuje Závazná časť Uzemného plánu obce Kapušany,
Změny a doplňky c.5/2022
Předkládá: Mgr. Maria Máj irská, referát strategického rozvoj a

12. Udelenie Ocenenia obce in memoriam
Předkládá: RNDr. Slávka Guteková, starostka obce

13. Žiadosti
a) Žiadosť o predÍženie platnosti nájomnej zmluvy v BNŠ

Předkládá: Bc. Iveta Vojteková, referát sociálnej práce
b) Ziadosť o predlženie platnosti nájomnej zmluvy v 18 b.j.

Předkládá: Bc. Iveta Vojteková, referát sociálnej práce
c) Ziadostí o pridelenie bytu v 6 b.j.

Předkládá: Bc. Iveta Vojteková, referát sociálně] práce
d) Ziadosť o odpustenie nájmu v zdravotnom středisku

Předkládá: RNDr. Slávka Guteková, starostka obce
e) Ziadosť o zabezpečenie výstavby veřejného osvetlenia

Předkládá: RNDr. Slávka Guteková, starostka obce
f) Ziadosť o mimoriadny finančný príspevok pře FS Kapušančan

Předkládá: RNDr. Slávka Guteková, starostka obce
g) Ziadosť o dotáciu z rozpočtu obce Kapušany

Předkládá: OSK Kapušany
h) Ziadosť o fínančný príspevok na prevádzku poskytovanej sociálnej služby

neveřejnému poskytovatel'ovi - Sociálny dóm ANTIC n.o.,
Předkládá: Bc. Iveta Vojteková, referát sociálně] práce

ch) Ziadosť neveřejného poskytovateťa sociálnej služby o fínančný príspevok na
prevádzku poskytovanej sociálnej služby - WeBelka, n.o

Předkládá: Bc. Iveta Vojteková, referát sociálnej práce
14. Rózne
15. Závěr

K bodu 4 Kontrola plnenia uznesení zo zasadnutia OcZ zo dna 30.06.2022
Předkládá: RNDr. Slávka Guteková, starostka obce

Starostka obce konstatovala, že na zasadnutí OcZ dna 30. 06. 2022 bolo celkovo přijatých 40
uznesení. Po ich prečítaní skonštatovala, že přijaté uznesenia bolí splněné. Poslanci pristúpili
k hlasovaniu.

• Uznesenie č. 28/2022
Obecné zastupitel'stvo v Kapušanoch berie na vedomie stav plnenia uznesení zo zasadnutia
Obecného zastupitel'stva obce Kapušany konaného dna 30.06.2022.

Hlasovanie poslancov:
ZA: 7 PROTI: O ZDRŽAL SA: O
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K bodu 5 Rozpočtové opatrenie č. 4 /2022 obce Kapušany
Předkládá: Ing. Božena Marcinová, referát ekonomiky, evidencie majetku, personalistiky

Starostka obce - rozpočtovým opatřením dochádza k celkové] úpravě rozpočtu, do
rozpočtového opatrenia ekonomka obce zapracovala rozpočtové opatrenie ZŠ s MS Kapušany
č. 2/2022, příspěvky státu určené oprávněným osobám, ktoré poskytujú ubytovanie odídencom
z Ukrajiny, čerpáme úvěru, dotácia z Environmentálneho fondu, obec získala dotáciu 6 000,00
EUR na Betlehem, dotácia 28 000,00 EUR na výstavbu Športového areálu v Parku sv. Cyrila
a Metoda, co sa tiež premietlo v predkladanom dokumente. Obecná rada odporúčala schválit'
předkládaný dokument bez pripomienok. Diskusia k témě:
Ing. Revay - chcem sa informovat' vo věci vyplatenia odmien 500,00 EUR pre
zamestnancov při výkone práce vo veřej nom zaujme - nedojde zo strany státu ku kompenzácii?
Starostka obce: povinnost' vyplatit' odměny pře našich zamestnancov nám vyplývá z Dodatkov
ku kolektívnym zmluvám vyššieho stupňa na rok 2022, ktoré zabezpečujú zamestnancom
veřejné] služby a statným zamestnancom vyplatenie tejto odměny. Přesné podmienky sú
uvedené v Metodickom usměrnění, ktoré Úřad vlády SR vypracoval pře účely jednotného
uplatňovania priznávania tohto benefitu na služebných úřadech, ako aj u zamestnávateFov při
výkone práce vo verejnom zaujme, na ktorých sa vzťahuje KZVS (Kolektívna zmluva vyššieho
stupňa). V tejto věci som kontaktovala e-mailom ZMOS, kde som apelovala na mimoriadne
ťažkú finančnú situáciu obcí, ktorej takto vzniká ďalší nemalý náklad. Obdržala som
stanovisko, že vyplatenie odmien vyplývá z Dodatkov ku kolektívnym zmluvám vyššieho
stupňa pře štátnu službu a verejnú službu na rok 2022, je to teda pře obce závazné, stát to
refiindovať nebude - obce a města májů hl'adaf zdroje vo vyšších príjmoch z podielových daní.
Ing. Revay - vrozpočtovom opatření obce je uvedená položka z Environmentálneho fondu
(ďalej len EF) 2 133,06 EUR. V minulosti bolí žiadosti čerpania finančných prostriedkov z EF
zamietnuté z dovedu, že obec v minulosti porušila fínančnú disciplínu v oblasti čerpania z EF.
Starostka obce - ide o EF, ale je to úplné iná problematika - obec obdržala finančně prostriedky
na základe miery vytriedenia odpadu. Diskusia k bodu bola ukončená, poslanci pristúpili
k hlasovaniu.

• Uznesenieč. 92/2022
Obecné zastupiteFstvo v Kapušanoch schvaluje rozpočtové opatrenie č. 4/2022 obce Kapušany.

Hlasovanie poslancov:
ZA: 7 ZDRŽAL SA: O PROTI: O

K bodu 6 Rozpočtové opatrenie č. 2 /2022 ZS s MS Kapušany
Předkládá: Ing. Miriam Jakšová, ekonomické oddelenie ZŠ s MS Kapušany

Starostka obce - materiál spracovala ekonomka školy Ing. Jakšová, ktorá sa zo zasadnutia OcZ
ospravedlnila. Přítomní za ZS s MS Kapušany sú p. riaditel'ka, p. zástupca a zástupkyňa za MS.
Rozpočtovým opatřením č. 2/2022 ZŠ s MS Kapušany dochádza k celkové] úpravě rozpočtu
v přenesených aoriginálnych kompetenciách. Podrobné spracovaný materiál Vám bol
odoslaný. Ekonomka ZŠ s MS Kapušany předložila aj dóvodovú správu o potřebě vyplatit'
jednorazovú finančnú odměnu vo výške 17 120,00 EUR pre 25 zamestnancov SKD, SJ a MS
(vyplatenie odmien vyplývá z dodatkov ku kolektívnym zmluvám vyššieho stupňa pře štátnu
službu a verejnú službu na rok 2022). Táto narokovatel'na položka sa priamo týká obce, keďže
ide o originálně kompetencie. Obec je povinná vyplatit' odměnu na základe podpisu Dodatku
č. l ku Kolektívnej zmluve vyššieho stupňa pre zamestnavatel'ov, ktorí při odměňovaní
postupujú podl'a zákona č. 553/2003 Z. z. o odměňovaní niektorých zamestnancov při výkone
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práce vo verejnom zaujme na rok 2022 do 31. 12. 2022. Diskusia k témě neprebehla, poslanci
OcZ pristúpili k hlasovaniu.

• Uznesenie č. 93/2022
Obecné zastupitel'stvo v Kapušanoch schvaluje rozpočtové opatřeme č. 2/2022 ZS s MS
Kapušany.

Hlasovanie poslancov:
ZA: 7 ZDRŽAL SA: O PROTI: O

K bodu 7 Správa o výchovno - vzdelávacej činností na sk. rok 2021/2022
Předkládá: PaedDr. Marcela Kertysová, riaditeFka ZS s MS Kapušany

Starostka obce - Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti na sk. rok 2021/2022 bola
prerokovaná 16. 09. 2022 na zasadnutí Rady školy při ZS s MS Kapušany, ktorá dokument
berie na vedomie, OcZju následné musí schválit'. Rada školy při ZŠ s MS Kapušany odporúča
předkládaný dokument schválit'. Následné starostka obce odovzdala slovo riaditel'ke ZŠ s MS
Kapušany PaedDr. Marcele Kertysovej, ktorá zastává funkciu od l. 8. 2022. P.
Kertysová zdóraznila, že předkládaná správa je za minulé obdobie, v krátkosti však zhmula
činnost' školy a poukázala na skutočnosť, že ZŠ s MS Kapušany je spádovou školou a v sk.
roku 2022/2023 je celkový počet žiakov aúčastníkov výchovy avzdelávania 563. Škola je
v súčasnosti plné vyťažená. Diskusia k témě:

Ing. Revay - v predkladanom dokumente poukazujete na 4 slabé stránky inštitúcie, poprosil by
som o Vaše vyjádřeme ktejto témě. P. Kertysová: ide o zabezpečovanie odbornosti
vyučujúcich v oblasti informatika-technika - vel'a vyučovacích hodin, u 2 zamestnancov
pokračuje proces rozširujúceho studia. Vo všeobecnosti budeme prihliadať na kvalifikovanost'
a odbornost' pedagógov v súlade s Plánom profesijného rozvoj a.
Dalšou slabou stránkou je neuzavřely školský areál - táto problematika je aktuálně vynesená
osadením rampy (do vnútorného areálu ZS s MS Kapušany májů povolený vjazd autami iba
zaměstnanci školy). Osadením rampy sa zvýšila bezpečnost' pohybu žiakov v školskom areáli.
Problematika tělocvičné - v novom sk. roku 2022/2023 pribudlo 30 nových žiakov, je zložité
logisticky zabezpečit' vyučovanie telesnej výchovy všetkých ročníkov. Tělocvična potřebuje
ďalšie investície, škola má potenciál nájsť v svojom rozpočte finančné prostriedky
z prevádzkových nákladov na ich případné fínancovanie. Vel'kou výzvou v rámci financovania
bude v budúcnosti úhrada za energie.
P. Hamarová - kol'ko maloletých dětí zprostredia rómské] komunity navštěvuje MS
vaktuálnom sk. roku? P. Luterančíková - 3 děti. Doplnila p. riaditel'ka - predprimárne
vzdelávanieje poviimé, MS je plné obsadená.
P. Bohatá - osadením parkovacej rampy sa změnila organizácia dopravy v areáli školy, prvé
dni sk. roku bol s parkováním menší problém. P. Kertysová - v tejto súvislosti smě malí
počiatočné technické problémy s osadenou rampou, došlo k změně operátora, optimalizoval sa
časový interval prejazdu. Bohužial', zaznamenali smě aj situáciu, že rodičia využili prejazd
rampou, k MS sa dostali, ale při výjazde už bola rampa uzatvorená. Prostredníctvom Edupage
smě informovali všetkých rodičov, že vjazd za rampu májů iba zaměstnanci školy.
P. Palovič - rád by som sa informoval, ako je škola spokojná s projektem Změna zdroja
vykurovania budov ZS s MS Kapušany - osadením tepelných čerpadiel. Išlo o nemalú
investíciu v objeme 550 000,00 EUR. Aktuálna situácia v súvislosti s vývojom cien energií nás
utvrdila v tom, že to bol správný krok. Poprosil by som vedeme školy, aby spracovala studiu
energetickej náročnosti v bežnej prevádzke. Vyjádřil sa p. Skone - móžeme takúto studiu
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spracovať, aj keď vyúčtovanie energií v tejto chvíli nemáme k dispozícii. Spracujeme to podl'a
dostupných podkladov. Doplnil p. Palovič - spracovanie do 2-3 týždňov.
P. Luterančíková - při zápise dětí do MS smě sa riadili stanovenými legislatívnymi
podmienkami pre prijatie dieťaťa do MS. Aktuálně je zapísaných 96 dětí. Na tento sk. rok smě
obdržali 57 přihlášek, v 26 prípadoch dieťa nebolo přijaté z kapacitných dóvodov, 31 nových
dětí nastúpilo do MS v sk. roku 2022/2023.
P. Palovič - keďže rekonštrukcia MS bola financovaná aj z rozpočtu obce, bolo by dobré
vedieť, kol'ko ziadatel'ov o umiestnenie dětí do MS bolo z iných obcí? Školka by malá primárné
slúžiť pře děti z Kapušian. P. Palovič - podl'a mna sú kritéria zle nastavené.
P. Hamarová - podl'a zákona nie je možné vopred diskriminovať děti podl'a miestnej
příslušnosti. Nemali by smě mať v MS umiestnených viac rómských dětí v súlade s projektem?
Pokračovala p. Luterančíková - v minulom sk. roku sa kapacita MS nenaplnila, doplňala sa
v priebehu sk. roka. Smě rádi, že v tomto sk. rokuje situácia má, ide o mimoriadne silný ročník,
žiadostí o umiestnenie dieťaťa do MS bolo vel'a. Přijaté bolí děti, ktoré spínali věkové kritéria.
Co sa týká rómských dětí, přijaté bolí všetky, ktoré doručili žiadosť.
P. Smetanková - ako sa počítá kapacita dětí v ZS? P. Skone - zohPadňujú sa hygienické nároky
v súlade s platnou legislativou (1,6 m2 na žiaka). Monitorovacia správa uvádza celkový počet
dětí ZŠ s MS Kapušany 722, 96 dětí navštěvuje MS, 566 ZŠ ( z tohto počtu 3 žiaci z Ukrajiny,
7 žiakov je v zahraničí). Škola má 27 tried, 2 speciálně triedy, zapísaných bolo 54 prvákov.
Kapacita sa stanovuje na základe počtu kmenových tried, počet dětí MS je stanovený na základe
Rozhodnutia Úřadu veřejného zdravotnictva v Prešove z roku 2019.

Doplnila starostka obce - pře nás všetkých musí byť na prvom mieste žiak a jeho výchovno-
vzdelávacie výsledky, tým budeme posúvať naše děti ďalej. Diskusia k témě bola ukončená,
poslanci pristúpili k hlasovaniu.

• Uzneseniec. 94/2022
Obecné zastupiteťstvo v Kapušanoch schvaluje Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti,
jej výsledkoch a podmienkach za sk. rok 2021/2022.

Hlasovanie poslancov:
ZA: 7 ZDRŽAL SA: O PROTI: O

K bodu 8 Zmluva o budúcei kúpnej zmluve, stavba: Výstavba kruhovei křižovatky na
cestě 11/545 Kapušany
Předkládá: Mgr. Maria Majirská, referát strategického rozvoj a

Starostka obce: v predmetnej věci sa jedná o stavbu „Výstavba kruhovej křižovatky na cestě
11/545 Kapušany." Tuto zmluvuje potřebné uzatvoriť pře potřeby majetkovoprávnej přípravy
kvydaniu stavebného povolenia a následné úplného majetkovoprávneho yysporiadania
uvedenej stavby. Vykupované pozemky sa nachádzajú pod budúcim rozšířením terajšej
komunikácie apod samotnou budúcou kruhovou křižovatkou a výkup sa uskutočňuje len
vnevyhnutnej časti a za hodnotu stanovenu znaleckým posudkem 1849,60 € (28,90 €/m2).
Stavba sa uskutečňuje vo verejnom zaujme. Tento majetok je pře obec nepotřebný. Po
zveřejnění záměru predaja sa na ďalšom zasadnutí OcZ schválí budúci převod majetku
a uzatvorenie zmluvy o budúcej kúpnej zmluve. Diskusia k témě neprebehla, poslanci pristúpili
k hlasovaniu.

• Uznesenie č. 95/2022
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Obecné zastupitel'stvo v Kapušanoch schvaluje záměr budúceho predaja obecného majetku
Prešovskému samosprávnému krajů, Námestie miem 2, 080 Ol Prešov, za ktorý koná Správa
a údržba ciest Prešovského samosprávného kraja, Jesenná 14,080 05 Prešov, zdóvodu
osobitného zretel'a v súlade s § 9a ods. 8 písm. e) zákona SNR č. 138/1991 Zb. o majetku obcí
v zněm neskorších predpisov. Predmetom budúceho predaja bude:

a) pozemek nachádzajúci sa v k. u. Kapušany, pare. č. KN C 1708/71, dmh pozemku
orná podá o výměre 59 m2, o spoluvlastníckom podiele 1/1, ktorý vznikal na základe
oddelenia geometrickým plánom č. 22/2022 zo dna 17.3.2022, vyhotoveným firmou
Geop s.r.o., IČO 43 825 907, úradne ověřeným Okresným úradom Prešov, katastrálnym
odborom pod číslom Gl-628/2022 dna 21.4.2022, diel č. 21 z pozemku nachádzajúcom
sa v k. u. Kapušany, pare. č. KN E 573/2, zapísanom na LV č. l, druh pozemku trvalý
trávný porast o výměre 1210 m ,

b) pozemek nachádzajúci sa v k. u. Kapušany, parc. č. KN C 1713/3, druh pozemku
zastávaná plocha o výměre 5 m2, o spoluvlastníckom podiele 1/1, kotrý vznikol na
základe oddelenia geometrickým plánem č. 22/2022 zo dna 17.3.2022, vyhotoveným
firmou Geop s.r.o., IČO 43 825 907, úradne ověřeným Okresným úradom Prešov,
katastrálnym odborom pod číslom Gl-628/2022 dna 21.4.2022, diel - časť z pozemku
nachádzajúcom sa v k. u. Kapušany, pare. č. KN C 1713, zapísanom na LV č. 1037,
druh pozemku zastávaná plocha o výměre 5179 m .

Obecné zastupitel'stvo posudzuje tento budúci predaj ako případ hodný osobitného zretel'a
v zrny šle zákona SNR č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znění neskorších predpisov z do vodu
majetkovoprávnej přípravy kvydaniu stavebného povolenia stavby: „Výstavba kruhovej
křižovatky na cestě 11/545 Kapušany" a následné úplného majetkovoprávneho vysporiadania
uvedené] stavby. Vykupované pozemky sa nachádzajú pod budúcim rozšířením terajšej
komunikácie apod samotnou budúcou knihovou křižovatkou a výkup sa uskutočňuje len
vnevyhnutnej časti a za hodnotu stanovenu znaleckým posudkom 1849,60 €. Stavba sa
uskutečňuje vo verejnom zaujme. Tento majetokje pře obec nepotřebný.
Poslanci: 9
Přítomní: 7
Hlasovanie poslancov:
ZA: 7 PROTI: O ZDRŽAL SA: O
3/5 kvérům splněné
V Kapušanoch, dna 23. 09. 2022

K bodu 9 Preberací protokol o zverení nehnutel'neho majetku obce Kapušany do správy
ZS s MS Kapušanv - workoutové ihrisko
Předkládá: RNDr. Slávka Guteková, starostka obce

Starostka obce - na úvod sa chcem poďakovať všetkým, ktorí sa akymkol'vek spósobom
přičinili na realizácii workoutového ihriska - p. Prevužňákovej, p. Revayovi, p. Majirskej,
vedeniu ZS s MS Kapušany. Workoutové ihrisko bolo financované z dvoch zdrojov - Kapušany
pre všetkých, n.o. a Kapyško, o.z. při ZS s MS Kapušany. V súlade s legislativou tieto subjekty
darovali na základe Darovacej zmluvy ihrisko obci, která ho zařadila do svojho majetku.
Preberacím protokolom obec zverila workoutové ihrisko do správy aužívania ZŠ s MS
Kapušany. Z dóvodu, že ide o majetok obce a v súlade so Zákonom SNR o majetku obcí č.
138/1991 Zb.z. v znění neskorších predpisov zverenie ihriska do správy školy schvaťuje OcZ.
Při samotnom workoutovom ihrisku bude čoskoro osadená informačná tabul'a s prevádzkovým
poriadkom. Věřím, že nový priestor bude dlho slúžiť našim mladým a deťom v obci. Diskusia
k témě neproběhla, poslanci OcZ pristúpili k hlasovaniu.
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• Uznesenie č. 96/2022
Obecné zastupitel'stvo v Kapušanoch súhlasí so zverením nehnuteFného majetku obce
Kapušany - workoutového ihriska do správy ZŠ s MS Kapušany.

Hlasovanie poslancov:
ZA: 7 ZDRŽAL SA: O PROTI: O

Pokračovala starostka obce:
V tejto chvíli by som sa chcela v méně obce poďakovať bývalému vedeniu školy - Mgr.
Simovej, ako aj hospodárke školy za odvedenu práčů. Bola to náročná doba pandémie,
utečeneckej a vojnovej krízy. Novému vedeniu ZS s MS Kapušany, ako aj pedagogickým
a nepedagogickým zamestnancom želám vel'a úspechov. Starostka obce poďakovala
zástupcem školy za účast' na OcZ, v čase 17:20 hod. p. Kertysová, p. Luterančíková a p.Skone
opustili zasadnutie OcZ.

K bodu 10 Schválenie UPN-0 Kapušany, Změny a doplňky č.5/2022
Předkládá: Mgr. Maria Máj irská, referát strategického rozvoj a

Starostka obce - OcZ Uznesením č. 16/2022 z 28.01.2022 schválilo začatie procesu změny
územného plánu z dóvodu požiadavky rod. Kostelníkovej o změnu funkčnej plochy záhrad na
funkčnú plochu rodiimých domov s podmienkou, že celý proces zafinancujú. Obec využila
otvorenie dokumentu ÚPO a doplnila trasu cyklochodníka směr k obci Lada podl'a kostrovej
siete PSK. Návrh VZN bol zveřejněný na úradnej tabuli od 6. 9. 2022, doručené boli potřebné
výroky a rozhodnutia kompetentných orgánov. Obecná rada odporúčala dokument schválit' bez
pripomienok. Starostka obce odevzdala slovo predkladateťke p. Majirskej, ktorá
prostredníctvom dataprojektora v krátkosti představila přítomným poslancom předkládaný
dokument. Co sa týká cyklochodníka, došlo k změně povodně navrhovanej trasy z dóvodu
komplikovaného majetkovoprávneho vysporiadania. Cyklochodníkje trasovaný po existujúcej
miestnej komunikácii. K Návrhu UPN-0 Kapušany, Změny a doplňky č. 5/2022 bola podaná
l pripomienka zo strany veřejnosti. Išlo o pripomieiiku p. Labanca k lokalitě č. l. Pripomienka
sa týkala predovšetkým riešenia dopravnej obslužnosti s vyhl'adom do budúcnosti.
Pripomienka p. Labanca bola vzatá na vedomie. Zo strany obce bolí všetky potřebné procesy a
úkony vykonané, dokument je připravený na schválenie. Textová časť územného plánu sa
nemění, pribudne výkresová dokumentácia. Diskusia k témě:
P. Revay - obec Lada bude pokračovat' s napojením na cyklocestičku nasej obce? P. Majirská
- s obcou Lada ako dotknutým orgánom bola výstavba cyklocestičky odkonzultovaná.
Kostrová sieť cyklotrás PSK by malá byť premietnutá v připravovaných změnách a doplňkách
PSK a následné v předkládaných územných plánech obcí PSK. Diskusia k bodu bola ukončená,
starostka obce poďakovala p. Majirskej. Hlasovanie poslancov.

• Uznesenie č. 97/2022
Obecné zastupitel'stvo vKapušanoch podl'a §11 ods. 4 zákona o obecnom zriadení č.

369/1990 Zb. v zn. nesk. predpisov (ďalej len zákon o obecnom zriadení) a § 26 ods. 3 a §27
ods. 3 stavebného zákona č. 50/1976 v plátnem znění (ďalej len stavebný zákon):
l. berie na vedomie
1.1. Správu - informáciu o postupe obstarávania a prerokovania Zmien a doplnkov č. 5/2022

UPN- O Kapušany
1.2. Výsledky prerokovania Zmien a doplnkov č. 5/2022 UPN-0
1.3. Výsledek preskúmania Zmien adoplnkov č. 5/2022 UPN-0 podl'a § 25 stavebného

zákona Okresným úradom Prešov, odborom výstavby a bytovej politiky zo dna 20. 09.

9



2022 č. OU-PO-OVBP l-2022/045 814-003 ako příslušným orgánom územného plánovania
2. súhlasí
2.1. s vyhodnotením všetkých stanovísk a pripomienok a s návrhem na rozhodnutie

o námietkach a pripomienkach k Změnám a doplnkom č. 5/2022 UPN-0
3. schval'uie
3.1. v súlade s § 11 ods. 4 písm. c/ zákona o obecnom zriadení, Změny a doplňky č. 5/2022

ŮPN-0 Kapušany, vypracované MINOR PLAN, ARCHITEKTONICKÁ
KANCELARIA - Ing. arch. Dučay Stanislav, autorizovaný architekt

4. žiada starostku obce prostredníctvom poverenei osoby

4.1. zveřejnit' zaváznu časť Zmien a doplnkov č. 5/2022 UPN-0, v zmysle § 27 ods. 4
stavebného zákona a to:

a) vyvěšením na úradnej tabuli obce najmenej na 30 dní, ako aj iným obvyklým
spósobom
b) doručením dotknutým orgánem
zodpovědní: Mgr. Maria Majirská, Ing. Ján Antol termín: do 30 dní

4.2. označit' Změny a doplňky č. 5/2022 UPN-0 v zmysle § 28 ods. l stavebného zákona
schvaťovacou doložkou

zodpovědní: Mgr. Maria Majirská, Ing. Ján Antol termín: do 30 dní
4.3. uložit' Změny a doplňky č. 5/2022 UPN-0 , v zmysle §28 ods. 3 a ods. 4 stavebného
zákona

na týchto miestach:
a) na obci - Obecnom úřade v Kapušanoch
b) na Stavebnom úřade v Kapušanoch
c) na Okresnom úřade v Prešove, odbore výstavby a bytovej politiky

zodpovědní: Mgr. Maria Majirská, Ing. Ján Antol termín: do 3 mesiacov
4.4. vyhotovit' registračný list v zmysle § 28 ods. 5 stavebného zákona a spolu s kópiou

uznesenia o schválení doručit' na Ministerstvo dopravy a výstavby, sekcia výstavby,
odbor územného piáno vania, Námestie slobody 6, 810 05 Bratislava
zodpovědní: Mgr. Maria Majirská, Ing. Ján Antol termín: do 3 mesiacov

Poslanci: 9
Přítomní: 7
Hlasovanie poslancov:
ZA: 7
3/5 kvórum splněné

PROTI: O ZDRŽAL SA: O

K bodu 11 VZN č.4/2022 kterým sa whlasuie Závazná časť Uzemného plánu obce
Kapušany, Změny a doplňky c.5/2022
Předkládá: Mgr. Maria Máj irská, referát strategického rozvoj a

Starostka obce - v súvislosti a v nadváznosti s predchádzajúcim bodom je potřebné schválit'
VZN č.4/2022 kterým sa vyhlašuje Závazná časť Uzemného plánu obce Kapušany, Změny
a doplňky č.5/2022. Dokument bol zveřejněný obvyklým spósobom, pripomienky k návrhu
VZN neboli doručené. Diskusia k témě neprebehla, poslanci pristúpili k hlasovaniu.

• Uznesenie č. 98/2022

Obecné zastupitePstvo v Kapušanoch v súlade s § 11 ods. 4 písm. g) zákona o obecnom zriadení
sa uznáša na Všeobecné záváznom nariadení č. 4/2022, ktorým sapodl'a §27 ods. 3 stavebného
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zákona vyhlašuje závazná časť Zmien a doplnkov č. 5/2022 UPN-0 Kapušany schválená
uznesením č. 97/2022.

Poslanci: 9
Přítomní: 7
Hlasovanie poslancov:
ZA: 7
3/5 kvórum splněné

PROTI: O ZDRŽAL SA: O

P. Majirská opustila v čase 17:40 hod. rokovanie OcZ.

K bodu 12 Udelenie Ocenenia obce in memoriam
Předkládá: RNDr. Slávka Guteková, starostka obce
Starostka obce - návrh na udelenie ocenenia doručila kronikárka obce p. Trenčanská vjanuári
2022. Návrh na udelenie ocenenia in memoriam pre Ing. Jána Slavika, DrSc. je v súlade so
Štatútom udeťovania ocenění obce Kapušany, článok 5 bod 6: Cenu obce udel'uje obecné
zastupitel'stvo obce Kapušany svojím uznesením na základe návrhu obecné] rady a starostu
obce. Obecná rada navrhla udělit' p. Slavíkovi ocenenie Cena obce in memoriam. Podťa statutu
sa návrhy na veřejné ocenenia predkladajú do 30. 06. běžného roka, ďalšie návrhy na ocenenie
od občanov neboli doručené. Termín slávnostného udelenia ocenenia bol stanovený na 21.10.
2022. Bude potřebné kontaktovat' pozostalú rodinu žijúcu v Bratislavě vo věci stanoveného
termínu. Bolo by vhodné, ak by ocenenie převzali dcery nebohého p. Slavika. Diskusia k témě
neproběhla, poslanci pristúpili k hlasovaniu za návrh.

• Uznesenie č. 99/2022
Obecné zastupiteťstvo v Kapušanoch súhlasí s udělením Ocenenia obce in memoriam pre Ing.
Jána Slavika, DrSc. v súlade so Štatútom udel'ovania ocenění obce Kapušany.

V čase 17:40 hod. starostka obce vyhlásila přestávku. Rokovanie pokračovalo v čase 17:55
hod.

K bodu 13 ŽIADOSTI

a) Žiadosť o predÍženie platnosti nájomnej zmluvy v BNŠ
Předkládá: Bc. Iveta Vojteková, referát sociálnej práce

Starostka obce - ido o predÍženie platnosti nájomnej zmluvy v BNŠ pre ziadatel'ku Perlu
Balogovú, z dovedu nedoplatkov na nájomnom jej bola platnost' nájomnej zmluvy predlžená
na 3 mesiace. Nedoplatky boli na základe domčených podkladov p. Vojtekovej ukradené,
v tomto mesiaci by mál byť vyrovnaný zvyšok. Diskusia k témě neprebehla, poslanci OcZ
pristúpili k hlasovaniu.

• Uznesenie č. 100/2022
Obecné zastupitel'stvo v Kapušanoch súhlasí s predÍžením nájonmej zmluvy v BNŠ v obci
Kapušany na dobu určitú 3 mesiace s možnosťou opakovaného predlženia zmluvy o nájme bytu
pre pani Perlu Balogovú , od Ol. 10. 2022 do 31.12.2022.

Hlasovanie poslancov:
ZA: 7 ZDRŽAL SA: O PROTI: O
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Starostka obce informovala o nedoplatkách v BNŠ - nájemník p. Tomáš Lacko má dlhy vyššie.
Dnes doručil splátku, napriek tomu podmienka podpísania no věj nájomnej zmluvy na ďalšie
obdobie je, aby dlh na nájomnom nepresiahol 3 nájmy. Po krátkej diskusii k témě sa poslanci
OcZ dohodli, že ak p. Tomáš Lacko neuhradí do 30. 09. 2022 nájemné aspoň za l mesiac
a neponíží si dlh, bude z bytu spolu s rodinou deložovaný.

b) Ziadosť o predlženie platností nájomnej zmluvy v 18 b.j.
Předkládá: Bc. Iveta Vojteková, referát sociálnej práce

Starostka obce - žiadatel' Pavol Želinský spina všetky podmienky predÍženia platnosti nájomnej
zmluvy. Diskusia k témě neprebehla, poslanci pristúpili k hlasovaniu.

• Uznesenie č. 101/2022
Obecné zastupitel'stvo v Kapušanoch súhlasí s predlžením platnosti nájomnej zmluvy v 18 b.j.
v obci Kapušany na dobu určitú 3 roky s možnosťou opakovaného predlženia zmluvy o nájme
bytu pře Pavla Želinského od Ol. 12.2022do30. 11.2025.

Hlasovanie poslancov:
ZA: 7 ZDRŽAL SA: O PROTI: O

c) Ziadosti o pridelenie bytu v 6 b.j.
Předkládá: Bc. Iveta Vojteková, referát sociálně] práce

Starostka obce - v bytovom dome na úl. Puchovska došlo k uvol'neniu bytu po nájomníkoch,
z dóvodu neschopnosti úhrady nájemného a energií. Obec má postupovat' při pridel'ovani bytu
novým nájomcom, ak ichje viac, v súlade s VZN č. 5/2016 o pridePovaní nájemný ch bytov,
které sú postavené z prostriedkov obce a dotácie státu - žrebovaním. Domčené boli 4 žiadosti,
z toho v l případe išlo o občana města Prešov, l žiadatel' nespínal kritéria (prekročenie výšky
životného minima rodiny). Ostali dvě žiadosti, ktoré spínali kritéria na pridelenie bytu. Před
zasadnutím OcZ sa uskutočnilo zasadnutie obecnej rady. Vyžrebovaná bola rod. Olexová.
Diskusia k bodu neprebehla, poslanci OcZ pristúpili k hlasovaniu.

• Uznesenie č. 102/2022
Obecné zastupitel'stvo v Kapušanoch súhlasí s přidělením 3-izbového obecného nájomného
bytu č. 6v 6 b.j. v obci Kapušany na dobu určitú 3 roky s možnosťou opakovaného predlženia
zmluvy o najme bytu pře Pavla Olexu, od Ol. 10. 2022 do 30.09.2025.

Hlasovanie poslancov:
ZA: 7 ZDRŽAL SA: O PROTI: O

d) Ziadosť o odpustenie nájmu v zdravotnom středisku
Předkládá: RNDr. Slávka Guteková, starostka obce

Starostka obce - žiadateF Poliklinika Giraltovce ILB, s.r.o. doručila 25. 7. 2022 žiadosť
o odpustenie nájmu za mesiace 07 - 09/2022, pričom služby spojené s užíváním budu uhradené
v plnej výške. Ziadosť je zdóvodnená nákladmi cca 30 000,00 EUR na zriadenie novej
gynekologickej ambulancie v ZS Kapušany od Ol. 07.2022. Rozšířila sa dostupnost' zdravotnej
starostlivosti pre obyvatel'ov obce a aj celej spádové] oblasti. Vyjádřeme poslancov:
P. Revay - Poliklinika Giraltovce ILB, s.r.o. už v predchádzajúcom období žiadala o ul'avu na
nájomnom za novozriadenú ambulanciu všeobecného lekára. Dalším ziadatel'om, ktorému smě
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vyhověli bolo Rayman Rescue, o.z. Ak smě sa v minulosti rozhodli poskytnut' týmto
žiadateťom ul'avu, tak by smě malí postupovat'jednotne-rovnako.
P. Havrillová - poukazujem na skutočnosť, že každý zriaďovateP novej ambulancie má náklady
s tým súvisiace. Obec by malá zachovat' rovnaký přístup ku každému prenajímatePovi.
P. Palovič - v tomto případe zriaďovatel' gynekologickej ambulancie začíná takpovediac od
nuly, bolo potřebné vybavit' ambulanciu drahým vybavením - napr. sono.... Mali by smě si
vážit', že do obce prišiel nový lékař. Žiadatel' Poliklinika Giraltovce ILB, s.r.o. uvažovala
o zriadení rehabilitačnej ambulancie v zdravotnom středisku, zatial' sa to nepodařilo, ale
lékařská starostlivost' po příchode ziadatel'a v rámci zdravotného střediska sa určité zlepšila.
P. Bohatá - v případe, že ambulancie zdravotného střediska by po odchode lekárov Baranoviča
a Gazdíka ostali nevyužité, obec by nemalá příjem za prenájom priestorov. Na druhej straně
musíme akceptovat' skutočnosť, že v budúcnosti si takúto zl'avu móže nárokovat' iný subjekt.
Súhlasím s tým, že obec musí nastavit' rovnaké pravidla. Diskusia k témě bola ukončená,
poslanci pristúpili k hlasovaniu:

• Uznesenie č. 103/2022
Obecné zastupitel'stvo v Kapušanoch schvaluje Žiadosť o odpustenie nájmu - Poliklinika
Giraltovce ILB, s.r.o.

Hlasovanie poslancov:
ZA: 6 ZDRZALSA: l,p.Hamarová PROTI: O

e) Žiadosť o zabezpečenie výstavby veřejného osvetlenia
Předkládá: RNDr. Slávka Guteková, starostka obce

Starostka obce - žiadosť doručila p. Andriána Carnogurská dna 13. 07. 2022. Žiada
vybudovanie veřejného osvětí enia v počte do 3 svietidiel z do vodu nedostatočnej viditel'nosti
v lokalitě úl. Sevemá vo večerných a nočných hodinách. Diskusia k témě:
P. Palovič - v lokalitě je vyhlášená odporúčaná stavebná uzávěra. Myslím si, že nie je možné
udělit' ďalšie stavebné povolenie pře ďalšiu stavbu, ktorou je veřejné osvětleme. K celému
procesu by bolo potřebné stavebné konanie.
Starostka obce - připomínám uznesenie, ktoré smě přijali v roku 2021:

Uznesenie č. 24/2021 Obecné zastupitel'stvo v Kapušanoch:
• bene na vedomie stanovisko Ministerstva životného prostredia SR, Sekcia geologie a
prírodných zdroj ov vo věci vyhlásenia stavebnej uzávěry v lokalitě Pod hradom,
• schval'uje podanie návrhu na začatie územného konania o stavebné] uzávěre v lokalitě Pod
hradom.
V súvislosti s vyššie uvedeným - vyhlášeným procesom stavebné] uzávěry lokality, je
v rozpore s platnou legislativou SR vydávat' nové stavebné povolenia na ďalšie stavby, za ktorú
je rozšírenie siete veřejného osvetlenia v obci považované. V budúcnosti móže obec pristúpiť
k realizaci! veřejného osvetlenia tejto časti obce v závislosti od stabilizovania podložia lokality
Pod hradem a po ukončení procesu stavebnej uzávěry. Diskusia k bodu bola ukončená, poslanci
pristúpili k hlasovaniu.

• Uznesenie č. 104/2022
Obecné zastupitel'stvo v Kapušanoch berie na vedomie Ziadosť o zabezpečenie výstavby
veřejného osvetlenia.
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Hlasovanie poslancov:
ZA: 7 ZDRŽAL SA: O PROTI: O

f) Ziadosť o mimoriadny fínančný príspevok pře FS Kapušančan
Předkládá: RNDr. Slávka Guteková, starostka obce

Starostka obce - obci bola doručená žiadosť FS Kapušančan, v zastúpení p. Dvorčšákom vo
věci poskytnutia mimoriadnej finančně] dotácie vo výške 2 200,00 EUR. Ziadosť bola doručená
Komisii finančnej, rozpočtovej, legislativně] a správy majetku obce, následné bola prerokovaná
na predchádzajúcom OcZ. P. Dvorščák mál v stanovenom tenníne dodať potřebné podklady,
ktoré si předseda komisie Ing. Revay vyžiadal, požiadam p. Revaya o stanovisko k žiadosti:
P. Revay - komisia zasadala za účasti 2 členov, p. Dvorščák doložil podklady, ktoré preukázali
navýšenie nákladov FS v súvislosti s novým programom v rámci oslav 35. výročia založenia
súboru. Uskutočnilo sa aj pracovné stretnutie s p. Dvorščákom. Příjmy FS boli ovplyvnené
pandémiou, v roku pandémie organizácie čerpali iba Ví pridelenej dotácie z rozpočtu obce.
Kontaktoval som ekonomku obce, ktorá potvrdila voťné zdroje na finančně krytie mimoriadnej
dotácie. Komisia finančná, rozpočtová, legislatívna a správy majetku obce odporúča
mimoriadnu dotáciu pre FS Kapušančan schválit'.
P. Hamarová - uvedená náklady FS už bolí uhradené? Z akých finančných prostriedkov?
P. Revay - na tuto otázku neviem odpovedať, keďže nemám přístup k účtovným dokladem FS
Kapušančan. Při kontrole čerpanie dotácií z rozpočtu obce za rok 2022 móžu příslušní členovia
komisie podklady odkontrolovať.
P. Palovič - ako zakladatel' FS Kapušančan budem hlasovat' za prijatie navrhovaného
uznesenia. Musím však poukázat' na skutočnosť, že ak FS připravoval nové choreografie mál
si přepočítat' předpokládané náklady. V taktom případe by žiadosť o poskytnutie mimoriadnej
dotácie z rozpočtu obce nebola nutná, vedúci súboru musí byť aj dobrý manažér.
Diskusia k bodu bola ukončená, poslanci OcZ pristúpili k hlasovaniu.

• Uznesenie é. 105/2022
Obecné zastupitel'stvo v Kapušanoch schvaluje Ziadosť o mimoriadny finančný príspevok
vzmysle Všeobecné závazného nariadenia Obce Kapušany č. 1/2017 opodmienkach
poskytovania dotácií z rozpočtu Obce Kapušany pře FS Kapušančan.

Hlasovanie poslancov:
ZA: 6 ZDRZAL SA: l, p. Hamarová PROTI: O

g) Ziadosť o dotáciu z rozpočtu obce Kapušany
Předkládá: OSK Kapušany

Starostka obce - žiadosť bola doručená OŠK Kapušany 14. 9. 2022, žiadatel' z do vodu zriadenia
nového subjektu v rámci struktur OŠK Sparto věj akademie mládeže (ďalej len SAM) žiada
o pridelenie mimoriadnej dotácie vo výške l 800,00 EUR. Poprosím p. Bohatu o zdóvodnenie
predkladanej žiadosti. P. Bohatá - SAM vznikla hlavně z dovedu - rozvoj sportu dětí a mládeže
v spolupráci so ZS s MS Kapušany. Všetci vieme, že v rámci školského vyučovania ta^žková
činnost' zaostávala -je na to viac dóvodov (nedostatok pedagógov, nedostatočné odmeňovanie
za činnost' a pod.) Při kreovaní SAM smě vychádzali z bodu 0, postupné SAM dostávala
kontury a jasné pravidla. Na projekte som intenzívně spolupracoval s Ing. Revayom. Nosným
pilierom SAM musia byť kvalitní a kvalifikovaní odborní trenéři, to je aj hlavným dóvodom
žiadosti o mimoriadnu dotáciu. Očakávali smě, že do SAM sa přihlásí cca 80 dětí, aktuálně
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máme 105 zaevido váných žiadostí, vrátane futbalistov je to 130 žiakov, přihlásili sa aj děti
z MS. Při pokrytí nákladov SAM počítáme s 3-zdrojovým financováním - rodič, vzdelávacie
poukazy, dotácia od obce.
Doplnil p. Revay - uvažovali smě aj o financovaní v rámci CVC, ktoré by bolo potřebné zriadiť,
najrýchlejší bol spósob zriadenia SAM v rámci OŠK. Bolí by smě rádi, ak by sa v rámci SAM
zaregistrovalo co najviac dětí s trvalým pobytom z Kapušian, v súčasnosti máme takýchto dětí
70.
P. Havrillová - ani zdroje z prípadnej CVČ nie sú nevyčerpateFné. Ak bude obec dotovať CVČ
(co podl'a zákona musí), nezostanú finančně prostriedky napr. na futbalový kemp, denný letný
tábor a podobné.
P. Revay - obec dostává na každé dieťa s trvalým pobytom v obci Kapušany príspevok na CVČ,
ktorý je zahrnutý v celkových podielových daniach a dá sa vyčíslit' podl'a počtu dětí
a koeficientu příslušného na daný rok pře CVČ.

Diskusia k bodu bola ukončená, poslanci pristúpili k hlasovaniu.

• Uznesenie č. 106/2022
Obecné zastupitel'stvo v Kapušanoch schvaluje Ziadosť o mimoriadnu dotáciu v zmysle
Všeobecné závazného nariadenia Obce Kapušany č. 1/2017 opodmienkach poskytovania
dotácií z rozpočtu Obce Kapušany pře OSK Kapušany, Pod hradom 635, 082 12 Kapušany.

Hlasovanie poslancov:
ZA: 7 ZDRŽAL SA: O PROTI: O

g) Ziadosť o finančný príspevok na prevádzku poskytovanej sociálnej služby
neveřejnému poskytovateťovi - Sociálny dóm ANTIC n.o.,
Předkládá: Bc. Iveta Vojteková, referát sociálně] práce

Starostka obce - žiadosť o finančný príspevok na prevádzku poskytované] sociálnej služby
neveřejnému poskytovatel'ovi podl'a §75 zákona č. 448/2008 Z.z. na rok 2022 doručil Sociálny
dóm ANTIC n.o. pre nového klienta zariadenia- obyvatel'a nasej obce p. Juhoša. Všetky
doručené žiadosti o finančný príspevok bolí prerokované Komisiou sociálnej a zdravotnej
starostlivosti. Odovzdávam slovo predsedníčke p. Hamarovej. P. Hamarová-pri posudzovaní
doručených žiadostí smě postupovali jednotným kl'ucom, legislativa ukládá obciam refundáciu
100,00 EUR na klienta, neveřejný poskytovatel' žiadal o vyššiu sumu - komisia navrhuje
poskytnut' finančný príspevok vo výške 118,33 EUR. Diskusia k témě neprebehla, poslanci
pristúpili k hlasovaniu.

• Uznesenie č. 107/2022
Obecné zastupitel'stvo v Kapušanoch schvaluje žiadosť o poskytnutie finančného příspěvku vo
výške 118,33 EUR na jednoho prijimatel'a sociálnej služby mesačne, na prevádzku zariadenia
pre seniorov ziadatel'ovi Sociálny dóm ANTIC, n. o., Bardejov, Pod Papierňou 71.
Hlasovanie poslancov:
ZA: 7 ZDRZAL SA: O PROTI: O

h) Žiadosť neveřejného poskytovatel'a sociálnej služby o finančný príspevok na
prevádzku poskytovanej sociálnej služby - WeBelka, n.o

Předkládá: Bc. Iveta Vojteková, referát sociálnej práce
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Starostka obce - ďalšiu žiadosť o finančný príspevok na prevádzku poskytovanej sociálnej
služby neveřejnému poskytovatel'ovi podl'a §75 zákona č. 448/2008 Z.z. na rok 2022
adresovala nezisková organizácia WeBelka, n,o. Demjata, ktorá poskytuje sociálně služby
obyvatel'ke Kapušian p. Miladě Knapíkovej. Diskusia k bodu neprebehla, poslanci pristúpili
k hlasovaniu.

• Uznesenie č. 108/2022
Obecné zastupitel'stvo v Kapušanoch schvaluje žiadosť o poskytnutie finančného příspěvku vo
výške 0,60 EUR/hod. na jedného prijimatel'a sociálnej služby mesačne, na zabezpečenie
domácej opatrovatel'skej služby ziadatel'ovi WeBelka, n.o., Demjata 100, 082 13 Tulčík.

Hlasovanie poslancov:
ZA: 7 ZDRZAL SA: O PROTI: O

K bodu Rózne informovala starostka obce:

• V areáli ZŠ s MS Kapušany bola osadená rampa, ktorá má zabránit' vjazdu motorových
vozidiel do priestom MS. Aktuálně nastal problém so SIM kartou, zástupca vedenia
školy to rieši, aby bola rampa funkčná a spínala účel.

• Od l. 7. 2022 sú v obci občanom k dispozícii kolobežky - obec si vyžiada výstup
o využívaní.
Z-Box bol umiestnený na parkovisku při kultúmom dome, slúži občanom k spokojnosti.
Od l. 8. 2022 nastúpila do vedenia ZS s MS Kapušany riaditel'ka PaedDr. Marcela
Kertysová.
Od 17. 7. 2022 je v prevádzke světelná křižovatka 1/18 a 11/545 aj v nedel'u v čase od
8.00 hod. do 20.00 hod. v upravenom režime, ktorý bol nastavený na základe statistiky
spoločnosti O.S.V.O. comp, a.s. Boli přestavěné intervaly prejazdu aut, co přispělo
k spružneniu dopravy v čase ranných a popoludňajších špičiek.
17. 7. 2022 odišli odídenci z Ukrajiny z denného centra, v mesiaci august sa opáť vrátili
a dočasné smě ich umiestnili v priestoroch denného centra s tým, že si hl'adaju
ubyto vanie v Prešove. Činnost' denného centra pokračuje.
Zdravotně středisko - bola zrealizovaná oprava dažďového zvodu zdravotného
střediska z do vodu nevyhovujúceho stavu. V priestoroch Rayman Rescue došlo
k výměně starej podlahy.
Obec obdržala kladné stanovisko SSC vo věci osadenia zábradlia na cestě 1/18. Náklady
sú 18 720,00 EUR s montážou.
Denný tábor počas letných prázdnin- prebehol úspěšné, poďakovanie všetkým
zainteresovaným - p. Havrillovej, p. Hamarovej, animatorom.
Anglický tábor pre 20 dětí - bezplatné prázdninové vzděláváme rovnako přeběhlo
úspěšné a těšilo sa veFkému zaujmu.
Obec má nainstalovánu novů elektronickú sirénu.
Projekt TSP (zaměstnanec p. Godla) pokračuje do 03/2023.
Bolo vydané kolaudačně rozhodnutie stavby Kanalizácia stoka KB6 úl. Cintorínska.
Projektová dokumentácia na cestu a chodník je spravovaná , podložie nie je plné
stabilizované, občania sa budu napájať na novo vybudovánu kanalizáciu. Aj z týchto
dóvodov obec v tomto roku nepristúpi k asfaltovaniu miestnej komunikácie. Občania
musia byť trpezliví.
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•

Energetická kríza/verejné osvětleme - obec rozhodla, že správu a údržbu veřejného
osvetlenia bude mať naďalej v posobnosti spoločnosť O.S.V.O. comp, a.s. , veřejné
osvětleme a energie si vysúťaží obec vo verejnom obstarávaní, ak regulatívom
nezasiahne stát. Aktuálna situácia v súvislosti s energetickou krízouje pře samosprávy
mimoriadne náročná.
Občianske združenie Rákociho cesta požiadalo obec o stanovisko k zámem vrátit' sochu
Evy Gergelakovej na hrad Kapušany. Obdržali smě l kladné súhlasné stanovisko od
Krajského pamiatkového úřadu Prešov.
Je spracovaná PD osvetlenie přechodu pře chodcov při dennom centre. Cákáme za
stanoviskami dotknutých orgánov.
14. 09. 2022 sa uskutečnilo Cvičenie „Slovnaft 2022".
Prebieha veřejné obstaráváme na stavbu Chodník úl. Zelezničná II. etapa, začiatkom
októbra 2022 by bolo možné začat' s realizáciou.
22. 8. 2022 bola v obci v podvečerných hodinách burka. V tejto súvislosti p. Šoltés z úl.
Železničná e-mailom upozornil na opátovné vybreženie vody na obecnom pozemku
parc. KN C č. 1118 k.ú. Kapušany následkom prudkých dažďov. Situácia ohrožuje
okolité pozemky a majetek fyzických osob. P. Šoltés uvádza, že priekopa nie je
udržiavaná a situácia sa po burkách opakuje.
NKP hrad Kapušany - p. Gloss - navrhol riešenie na vsadenie střechy časti hradného
paláca. V tomto roku bola vyhlášená l výzva na realizáciu práč na hrade, obec
zareagovala a prostriedky z MK SR vo výške 22 000,00 EUR použije na
architektonický výskům a rekonstrukčně práce vrátane nákupu materiálu.

K bodu Závěr
Starostka obce v závěre zasadnutia poďakovala přítomných poslancom OcZ za uplynulú
spoluprácu na pode samosprávy, popriala všetkým vel'a pracovných a osobných úspechov do
ďalšieho obdobia.
Starostka poďakovala přítomným za účast' a v čase 20:30 hod. ukončila rokovanie OcZ.

Overovatelia:
Ing. Peter Palovič

Ing. Igor Revay

Zapísala: Mgr. Magdaléna Verčimáková
Kapušany, 23. 09. 2022
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